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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen segítséget tud nyújtani az elemi kórt szenvedett dobozi gazdáknak?" címmel kérdést
kívánok benyújtani Lamperth Mónika miniszter asszonynak, a Házszabály 91 . §-a alapján .

Kérdésemre írásban kérem a választ .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Dobozon 2004. július 9-én a kora esti órákban felhőszakadásszerű eső söpört végig, amely a határ
egy részén sajnos jégveréssel is kiegészült . Összesen 2447 hektárnyi területet tett tönkre, ebből
1220 ha jég-, 1227 ha belvízkárt szenvedett. Figyelembe véve a piaci viszonyokat ez a természeti
csapás közel 1 milliárd Ft-ot vett ki a dobozi gazdák zsebéből . A 250 érintett termelő mintegy
80%-a viszonylag kis területen folytat mezőgazdálkodást, kb . 40 fő nem regisztrált. A kárt
szenvedettek körében mindössze hárman rendelkeznek biztosítással .
Ezen a településen, ahol nagyon kevés a munkalehetőség, az emberek számára évtizedek óta a
leveszöldség-, illetve a paprikatermesztés ad lehetőséget arra, hogy kiegészítsék jövedelmüket, jó
néhányan pedig főállásban végzik ezt a tevékenységet . Megtakarított pénzüket nem felélik,
hanem visszaforgatják a termelésbe, ezzel terhet vesznek le az államról is, és ebben a hátrányos
helyzetű térségben - hatalmas munkával s nem csekély kockázatot vállalva - valamivel jobb
életszínvonalat teremtenek maguknak . Ebben a termelési formában sok tartósan munka nélkül
maradt ember - köztük számosan a cigány kisebbséghez tartoznak - tudja idénymunkával
kiegészíteni csekélyke jövedelmét .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Van-e politikai szándék az elemi kárt szenvedett dobozi gazdák megsegítésére?
Ha igen, milyen formában valósulhat meg a kárenyhítés?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2004 . július 7 .
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